



NAJLA M AL SHIRAWI

SICO TO SPONSOR CFA MIDDLE EAST INVESTMENT CONFERENCE 2016

Manama, Kingdom of Bahrain – 10 April 2016: Securities & Investment Company (SICO), licensed as a conventional wholesale bank by the Central Bank of Bahrain, announced today that it is a silver sponsor of the CFA Institute Middle East Investment Conference (MEIC), hosted by CFA Society Bahrain on 13 April 2016 at the Ritz-Carlton Hotel & Spa, Kingdom of Bahrain.

The MEIC is the flagship annual conference for CFA Institute and brings together international thought leaders, policymakers, industry experts, and key market participants to consider the most pressing issues facing investors today, under the theme 'Beyond Borders: MENA's Role in the Global Economy'.

Commenting on the Bank's sponsorship, Ms. Najla M. Al Shirawi, Chief Executive of SICO, said: "In a climate of volatile oil prices, market uncertainty, and regional governments' fiscal reforms, which continue to affect the investment climate across the Middle East, this is a

For further information, please contact:

Nadeen Oweis

Corporate Communications

Securities & Investment Company (SICO)

Kingdom of Bahrain

Tel: (+973) 17 515017

Email: Nadeen.oweis@sicobahrain.com

most timely forum for international and regional investors to discuss current and future challenges, and exchange views on latest developments and trends.

“SICO is a long-standing supporter of the CFA Society Bahrain and its enduring commitment to promote the highest standards of professional excellence and integrity, and contribute to the development of Bahrain’s capital markets. SICO has one of the highest numbers of CFA Charter Holders in the Kingdom’s banking and financial services sector, which underlines our policy to encourage and support staff to achieve internationally-recognised professional qualifications.”

For further information, please contact:

Nadeen Oweis

Corporate Communications

Securities & Investment Company (SICO)

Kingdom of Bahrain

Tel: (+973) 17 515017

Email: Nadeen.oweis@sicobahrain.com

Securities & Investment Company (SICO)

Headquartered in the Kingdom of Bahrain, and with a growing regional presence and international footprint, Securities & Investment Company (SICO) is one of the premier wholesale banks in the GCC region. SICO provides a select range of investment banking solutions – brokerage, market making, treasury, asset management, corporate finance, and custody and fund administration – which are underpinned by an independent, value-added research capability.

Established in 1995, and listed on the Bahrain Bourse in 2003 as a closed company, SICO operates under a conventional wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain. The Bank has two wholly-owned subsidiaries: SICO Fund Services Company (SFS) – a specialised regional custody house; and SICO UAE – an Abu Dhabi-based brokerage firm licensed by the Emirates Securities & Commodities Agency.

For further information, please contact:

Nadeen Oweis

Corporate Communications

Securities & Investment Company (SICO)

Kingdom of Bahrain

Tel: (+973) 17 515017

Email: Nadeen.oweis@sicobahrain.com



نجلاء محمد الشيراوي

سيكو ترعى مؤتمر الشرق الأوسط للاستثمار 2016

المنامة، مملكة البحرين، 10 أبريل 2016: أعلنت اليوم شركة الأوراق المالية والاستثمار (سيكو)، المرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، مشاركتها كراعٍ فضي لمؤتمر الشرق الأوسط للاستثمار الذي تستضيفه جمعية المحللين الماليين المعتمدين في البحرين يوم الأربعاء الموافق 13 أبريل 2016 بفندق ريتز كارلتون في البحرين.

وسيجمع المؤتمر عدداً من قادة الفكر الدوليين، وصناع القرار، وأبرز خبراء التمويل والاستثمار من سائر أنحاء المنطقة لبحث ومناقشة الموضوع الرئيسي للمؤتمر الذي يحمل عنوان: «ما وراء الحدود: دور منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا في الاقتصاد العالمي.»

وتعليقاً على رعاية سيكو لهذا المؤتمر، قالت السيدة نجلاء محمد الشيراوي، الرئيس التنفيذي: "يقام هذا المؤتمر في الوقت الذي تشهد فيه المنطقة ظروفًا اقتصادية صعبة، بما في ذلك استمرار التقلبات في أسعار النفط، وحالة عدم اليقين في السوق تزامناً مع الإجراءات التي بدأت الحكومات الخليجية تنفيذها بهدف

لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال على:

ندين عويس، مدير العلاقات العامة

شركة الأوراق المالية و الإستثمار (سيكو)

هاتف : 0097339016469، Nadeen.oweis@sicobahrain.com

تنوع مصادر إيراداتها وتقنين مصاريفها، وهو ما يؤثر بدوره على المناخ الاستثماري في جميع أنحاء منطقة الشرق الأوسط. الأمر الذي يعزز من أهمية المؤتمر ودوره في إتاحة الفرصة للمستثمرين الدوليين والإقليميين لبحث التحديات الحالية والمستقبلية وتبادل الآراء بشأن آخر التطورات والتوجهات.

وأضافت الشيراوي: "لطالما كانت سيكو من الداعمين لجمعية المحللين الماليين المعتمدين في البحرين، من حيث التزامها الدائم بتطبيق أعلى معايير الامتياز والأمانة المهنية والمساهمة في تطوير الأسواق المالية البحرينية. وتضم سيكو أكبر عدد من المحللين الماليين المعتمدين في قطاع الخدمات المصرفية والمالية بالمملكة، مما يبرز مدى الأهمية التي نوليها لسياستنا القائمة على تشجيع ودعم الموظفين للحصول على مؤهلات مهنية معترف بها دولياً."

- انتهى -

لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال على:

ندين عويس، مدير العلاقات العامة

شركة الأوراق المالية و الإستثمار (سيكو)

هاتف : 0097339016469، Nadeen.oweis@sicobahrain.com

نبذة عن شركة الأوراق المالية و الإستثمار (سيكو):

تُعد شركة الأوراق المالية و الإستثمار (سيكو) وهي شركة مرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي وتتخذ من مملكة البحرين مقراً لها والآخذة بالتوسع على المستويين الإقليمي والدولي، من أهم بنوك الجملة في منطقة مجلس التعاون الخليجي. وتقدم الشركة مجموعة منتقاة من الخدمات المصرفية الإستثمارية التي تشمل الوساطة وصناعة السوق وخدمات الخزينة وإدارة الأصول وتمويل المؤسسات وحفظ الأوراق المالية وإدارة الصناديق الإستثمارية التي تستند إلى الأبحاث الإستثمارية ذات القيمة المضافة.

بدأت سيكو مزاوله أعمالها عام 1995 وتم إدراج أسهمها في سوق البحرين للأوراق المالية في عام 2003 كشركة مٌقفلة. ولسيكو شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل، هي شركة سيكو لخدمات الصناديق الإستثمارية التي تُعد شركة متخصصة في أعمال حفظ الأوراق المالية وخدمات إدارة الصناديق الإستثمارية على المستوى الإقليمي. وشركة الأوراق المالية والإستثمار (الإمارات) دار وساطة مالية مقرها في أبو ظبي و مرخصة من قبل هيئة الأوراق المالية والسلع في الإمارات للقيام بأعمال التداول في دولة الإمارات العربية المتحدة..

لمزيد من المعلومات، يرجى الأتصال على:

ندين عويس، مدير العلاقات العامة

شركة الأوراق المالية و الإستثمار (سيكو)

هاتف : 0097339016469، Nadeen.oweis@sicobahrain.com